
Ravničarenje ili odmor u Vojvodini uz hranu, vino i još po nešto
petak, 03 mart 2023 10:57

   

            Kakva i koja će vina gosti koji posete Vojvodinu da degustiraju za vreme svog odmora,
mogli su da odaberu na 44. Međunarodnom sajmu turizma u Beogradu, održanom od 23 - 26.
februara, gde je svoje proizvode predstavilo 20 vinarija, članica Udruženja proizvođača grožđa i
vina sa oznakom geografskog porekla „SREM -  FRUŠKA GORA“.

      

               Zahvaljujući aktivnostima Pokrajinskog sekretarijata za privredu i turizam, formiran je
vinski štand u Hali 1a, pod nazivom Vinska ulica. Dr Nenad Ivanišević, čelna ličnost
Sekretarijata, otvarajući Ulicu, uvek atraktivno mesto kada je vino u pitanju, istakao je da je
Sekretarijat, zajedno sa Garancijskim fondom AP Vojvodine i direktorom Đorđem Rakovićem,
kao i Beogradskim sajmom, dobio jedinstvenu priliku da na adekvatan način predstavi vina sa
Fruške gore, i priredi izložbu korisnika oznake „Najbolje iz Vojvodine", u okviru Paviljoma
Sekretarijata za privredu i turizam u Hali1, tokom četiri dana trajanja sajma.               - Suština
priče je da kada dođete u Vojvodinu, kada krenete kući poželite da se vratite. To je nešto što je
karakteristika Panonske ravnice, gde se degustiraju odlična vina, jede prvoklasna hrana, druži
sa divnim ljudima... Rezultati za prošlu godinu pokazuju da su nam se ljudi vratili i došli neki
novi, a svi oni koji Vojvodinu nisu posetili, počevši od Pačira do Bele Crkve, treba to da učine jer
imaće šta da vide i da provedu divan odmor.
               Dr Ivanišević je tom prilikom istakao da je nastup na Sajmu turizma realizovan kroz
saradnju Sekretarijata sa partnerima, ujedno i deo kampanje „Zajedno", na koju se nadovezuje
kampanja „Od klasike do magije - a to je Vojvodina".
               - Dugogodišnja plodna saradnja Garancijskog fonda i Pokrajinskog sekretarijata za
privredu i turizam, na Sajmu je ralizovana tako što je Garancijski fond vinarima,
poljoprivrednicima, uopšte privrednicima, predstavio garantne šeme uz pomoć kojih će lakše
moći da dođu do onog što je realno i najveći problem - novca. Da im pomogne kako mogu da
dođu do sredstava, odnosno boljih uslova na bankarskom finansijskom tržištu. Svi
zainteresovani mogli su da se upoznaju sa našim garantnim linijama, koje su bile izložene u
Hali 1 i sve vezane za poljoprivredu, privredu, posebno proizvodnju vina. Garancijski fond je
jedina insitucija u Srbiji koja obezbeđuje takve uslove i smatram da privrednici Vojvodine to
treba da iskorite - rekao je Đorđe Raković.
               Slobodan Spasovski, sekretar Udruženja vinara i vinogradara „Srem-Fruška gora“
zahvalio se Sekretarijatu za privredu i turizam AP Vojvodine, kao i Garancijskom fondu AP
Vojvodine realizaciju jedinstvene Vinske ulice.
               - Zaista je lepo videti ovoliki broj vrhunskih vinara na jednom mestu i kvalitetnih vina
koje se ovde mogu probati. Ovo je Sajam turizma, pa bih voleo da naglasim da u svom okrilju
imamo 65 vinarija, i više od 40 su u mogućnosti da prime goste. Pozivam vas da nakon ove
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degustacije polako počnete da obilazite fruškogorske vinarije i vinograde, i uživete u spoju
prirode u boci i van nje - rekao je između ostalog gospodin Spasovski.
               Dragutin Miljković, čovek čija pojava izaziva pažnju, posebno vinske publike, jer
uvek ima šta da kaže, i to ne samo o vinima subotičko-horgoške peščare, veliki majstor
najstarijeg Vinskog viteškog reda Arena Zabatkiensis:
               - U ime „Arena Zabatkiensis“ i vojvođanskih vinskih vitezova pozdravljam napore
Sekretaijata AP Vojvodine da vojvođanski turizam i jedna važna činjenica u tom sklopu - vino,
dobiju ovakav prostor na ovom prestižnom sajmu, i to kao jedan od najboljih nastupa. Svedosci
smo jedne nove pojave - brzog voza koji lako prevali razdaljinu od Beograda do Novog Sada,
uskoro i Subotice, a odatle na sve četiri strane stiže do dobrih vina i vinara, dobrih podrumara,
vinograda i svega što Vojvodina nudi za uživanje i prekrasno druženje.
               Svoje obraćanje zaključio je sa nekolicinom „zlatnih vinskih pravila“:
               - Ljudi koji krenu putem vina trebalo bi da piju malo i da piju dobra vina, najbolja; sa
zadovoljstvom i sa najmilijima u društvu; i umereno i odgovorno; dotle dok vino čini život lepšim
i osobu pored koje pijete lepšu. Onoga trenutka, kada to ponestane, prestanite i idite kući.
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